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Interpelacja  

Dotyczy: Kontynuacji odtworzenia rowu melioracyjnego na os. Bodzów  

 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
  Zwracam się do Pana z prośbą o informację, kiedy będzie kontynuacja odtworzenia 
rowu melioracyjnego na osiedlu Bodzów, w okolicy ul. Widłakowej. Zwracam uwagę na ten 
rów ze względu na fakt iż jego stan po raz kolejny doprowadził do zalania posesji i piwnic, 
stan taki zagraża również budynkowi, który Miasto pozyskało kilka miesięcy temu.  

 

 

Z poważaniem 

Marek Sobieraj 


